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Protokoll fört vid Vårmöte (samt Extra årsmöte) i  
Naturistföreningen Bergslagen Solsport. 

Lördagen den 11 maj 2013 i Ararat. Kl. 14.00 
 

§1 Öppnande och mötets behöriga tillkännagivande. 
 
Bo Carlqvist inleder mötet med en stilla stund för Ove Kåberg som nyss avlidit. 
 
Bo Carlqvist fortsätter sedan med hur mötet utlysts och frågar om detta anses godkänt. 
Mötet svarade ja. 
 

§2 Godkännande av dagordning. 
 
Bo Carlqvist läste upp dagordningen och mötet godkände denna. 
 

§3 Fastställande av röstlängd. 
 
Närvarande är 71 var av 69 är röstberättigade. 
 

§4 Val av mötesordförande och mötessekreterare. 
 
Valberedningen föreslår Eje Gillheim till mötesordförande och Åke Dahlbom till mötessekreterare. 
Mötet väljer dessa två. 
 

§5 Val av två protokolljusterare och två rösträknare. 
 
Till protokollsjusterare samt rösträknare föreslog valberedningen: Kjell Sternrot och Kenneth 
Andersson. Börje Engholm föreslog Jan Noren. Mötet röstade och gick på valberedningens 
förslag. 
 

§6 Förslag till nya stadgar.  
Denna punkt återfinns i särskilt protokoll från extra årsmötet. 

 
§7 Verksamhetsplanen 2013 och beslut om investeringar. 

 
Bo Carlqvist började med verksamhetsplaneringen för 2013 och bad oss dela in oss i fyra grupper: 
- fest & arrangemang, - byggfrågor, - markfrågor, - övrigt.  
Grupperna går iväg och får en halvtimma på sig att fundera över förslag att redovisa. 
 
Fest & arrangemang: Kristine Strömberg ansvarar. 
Ann Floderer är lotteriansvarig, Gro Mette Wang tar hand om vänskapsveckan som även får 
inrymma 30-års jubileet om det går att flytta det arrangemanget. 
Till midsommarfirandet får var och en ta med egen kaffekorg. Katarina Brandins står för lekarna 
och Åke Dahlbom håller i musiken. Ulf Ericsson ansvarar för information om aktiviteterna. 
 
Bygg: Erwin Hedén ansvarar. 
Erwin prioriterar taket i Ararat. Fönster skall renoveras, Ylva Rosencrantz  leder det jobbet. Niclas 
Elwing Saxius är altan-chef och kollar skruvar och spikar mm.  
Badbryggan är ett problem där det finns två järnstolpar som måste bort omgående. 
Det behöver målas på högre höjder så vi undersöker möjligheter att skaffa en skylift. 
Kenneth Andersson och Peter fixar inredningen till de nya stugorna. 
 
Mark: Sven Erik Kilsten ansvarar. 
 Men för dagen är det Peter Rosencrantz som ”håller i trådarna”. 
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Även här kommer bryggan upp som ett problem.  
Det skall inköpas en trimmer och en ny gräsklippare. Det skall fixas en plint till 
midsommarstången. Regler om säkra lekplatser gör att vi får fundera en extra gång på 
gungställning med staket mm.  
Frågan ställdes om vi skall flytta sopstationen och även bommen. 
Vi tar in offerter på dränering av campingen. Bosse fortsätter att byta ut elmätare för säsongare. 
Erwin Hedén ordnar en orienteringskarta för utryckningsfordon. 
Under året skall det rensas under våra byggnader från gamla cyklar och annat skräp. 
 
Övrigt: Maria Wilhelmsson tittar närmare på ett förslag från Börje Engholm, om nytt 
bokningssystem som heter e–magic. Maria Wilhelmsson kikar även på om Naturistportalen kan bli 
ett diskussionsforum. 
”Övrigt” gänget kan fixa kaffekorg till de som målar fönster. 
 
Bo Carlqvist frågar om detta var ett bra sätt att arbeta på och det blev positiv respons så det här 
arbetssättet kommer säkert igen.  
 

§8 Val av delegater till SNF:s årsmöte och riksmöte. 
 
Till SNF:s årsmöte och riksmöte föreslår valberedningen av vi skickar Maria och Mats 
Wilhelmsson samt Lars och Agneta Jakobsen och om så behövs får styrelsen utse fler delegater, 
vi har rätt att skicka 14st. Mötet beslutar att gå på detta förslag. 
 

§9 Övriga frågor 
 

Kassören, Maria Wilhelmson, ger en kort redovisning av läget. Sedan årsmötet har det varit 2 
möten med redovisningskonsulten, som är inkopplad. Budgeten kommer att delas upp i två 
resultatenheter, en för föreningen och en för campingen.  
Resultatet efter första kvartalet är i fas med budget. Utstående fodringar är ca: 40000kr. 
Ca: 40 st. har inte betalt sin medlemsavgift, påminnelse är utskickad och sista betalningsdag för 
dessa är 15 maj. 
Börje Engholm frågar om byggnader och mark är värt det som redovisas i budgeten. 
Bo Carlqvist svarar att det är det som är gjort med byggnaderna såsom el och vvs som räknas. 
På en fråga om medlemsregistret svarar Maria Wilhelmsson att det nu är full koll på detta och att 
hon börjat föra över alla uppgifter till ett system som är kompatibelt med bokföringssystemet. 
 
Per Hellriksrud frågar vad som händer med de oredovisade pengarna som den förra kassören 
lämnat efter sig. Han föreslår att föreningen avskriver kassabristen, att vi lämnar det bakom oss. 
Bo Carlqvist svarar att styrelsen redan bestämt att det är ett avslutat kapitel, att det inte blir någon 
rättssak och att de oredovisade pengarna tas upp i nästa års bokslut. 
Börje Engholm tycker att det borde göras en polisanmälan och att det är stora risker förenat med 
kontant hantering. 
Maria Wilhelmsson svarar att det nu finns ett tydligt reglemente för campingens kassahantering 
och att det i övrigt inte hanteras några kontanter. 
Bo Carlqvist säger att det även tidigare fanns tydliga regler men att dessa inte användes av 
kassören i bokföringen 
Börje Engholm fortsätter att kommentera farorna med kontantkassa. 
 
Bo Carlqvist får ordet och byter ämne till att avtacka Jan Noren för sitt långvariga arbete i NBS och 
sedan avtackas Kjell Sternrot med en bok. 
 
Bo Carlqvist informerar alla om att det blir ”knytis” i Ararat kl. 19.00 
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§10 Mötets avslutande. 
 
Mötesordförande meddelar att det ligger en reservationslista mot stadgeändringarna på podiet. 
Därefter tackar han alla för engagemanget och avslutar mötet kl.16.30. 
 
Ordförande Eje Gillheim    Sekreterare Åke Dahlbom 
 
 
 
 
 
Justerare Kjell Sternrot   Justerare Kenneth Andersson 
 


